
Cherkasy Factory of Plate Materials (Cherkasy)

  

questionnaire

  

  

  

Complete name of the enterprise company

  

  

Cherkasy Factory of Plate Materials Limited Liability Company

  

  

Name, surname and position of the managing director of the

  

enterprise/company

  

  

Voronkin Ruslan 
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Cherkasy Factory of Plate Materials (Cherkasy)

  

Contact data of the enterprise/company and of the person authorized to work with foreign
partners (postal address, e-mail, phone/fax)

  

  

15 Chyhyrynska Str., Cherkasy, Cherkasy region,18006

  

Shavela Oleksandr, commercial director

  

shavela@marelli.cherkassy.ua  , +38(0472)71-02-56

  

  

Enterprise/company profile

  

Holding "BKM-Wood" includes three manufacturing plants which are located in Ukraine:

  

Cherkasy factory of plate materials LLC is a modern enterprise that develops and works on the
market of furniture production and building materials in Ukraine and abroad for a long time.

  

The main line of business is production of the following products:

  

· Particle boards for furniture, for building purposes, polished according to GOST 10632:2009,
mark П-А, emission class Е-2, sheet size: 3500х1750х16 mm, 3500х1600х16 mm,
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Cherkasy Factory of Plate Materials (Cherkasy)

3300х1600х16 mm

  

· Particle boards for building purposes, moisture resistant, polished according to GOST
10632:2009, mark П-А, emission class Е-2, sheet size: 3500х1750х16 mm.

  

The proposed products are certified and correspond to the standards of Ukraine.

  

Due to extensive experience on the market and carefully selected team of professionals, the
company established itself as a stable partner that collaborates with more than 200 dynamically
developing companies of Ukraine, CIS and near-abroad.

  

Production shops and head office are located in Cherkasy.

  

The company operates under conditions FCA - Cherkasy (Incoterms 2010). Shipment of
products - by rail and road.

  

Payment terms - 100% advance payment.

  

The company has warehouse stock.

  

BKM-WOOD LLC is woodworking plant, located in the village Krasnoiilsk, Chernivtsi region,
which produces glued plywood, peeled veneer, bentwood products, lamellas (latoflex). All
products are made from high quality natural wood veneer (beech). All products are certified and
supported by normative documents for export.

  

Zdoroviy son LLC is a woodworking company located in Beregomet, Chernivtsi region.
Equipment for production of high quality pellets was installed in 2012. Products are exported to
Italy, Germany, Romania, Belgium. 
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Cherkasy Factory of Plate Materials (Cherkasy)

  

  

If the enterprise/company already exports to foreign markets?

  

Which products/services?

  

  

Moldova, Uzbekistan, Georgia, Kazakhstan, Tajikistan, Kyrgyzstan, Afghanistan, Armenia,
Azerbaijan, Iraq, Iran, Turkmenistan

  

  

What regions (countries) are of particular interest for your enterprise/ company regarding
exports operations ? Whic
h products
/ 
services your enterprise/company is ready to export?

  

  

Moldova, Uzbekistan, Georgia, Kazakhstan, Tajikistan, Kyrgyzstan, Afghanistan, Armenia,
Azerbaijan, Iraq, Iran, Turkmenistan and countries of Europe.
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Cherkasy Factory of Plate Materials (Cherkasy)

  

What infrastructure or investment projects, tenders abroad are of particular interest for the
enterprise/company regarding your participation?

  

  

Tenders for purchase of particle boards, glued plywood, lamellas (latoflex), peeled veneer, pell
ets and 
bentwood 
products.

  

  

  

  

АНКЕТА 

  

  

Полная название предприятия

  

Общество с ограниченной ответственностью «Черкасский завод плитных
материалов»
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Cherkasy Factory of Plate Materials (Cherkasy)

  

Ф.И.О. руководителя (с указанием должности)

  

Воронкин Руслан Алексеевич, Директор

  

  

Контактные данные предприятия и лица, ответственного за взаимодействие с
иностранными партнерами (почтовый адрес, электронный адрес, телефон  факс).

  

ул.Чигиринская, 15, г. Черкассы, 18006,

  

Шавель, Александр Николаевич – коммерческий директор

  

+380 (472) 71-02-56 

  

shavela@marelli.cherkassy.ua  ,

  

  

Краткая информация о предприятии.

  

Холдинг «БКМ-ВУД» включает в себя три производственных предприятия, которые
находятся на территории Украины:
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ООО "Черкасский ЗПМ" - это современное предприятие, стабильно развивается и
работает на рынке мебельного производства и стройматериалов в Украине и за
рубежом длительное время.

  

Основным направлением предприятия является производство:

  

· ДСП мебельное, строительное, шлифованное, согласно ГОСТ 10632: 2009, марки П-А,
класса эмиссии Е-2, размеры листа 3500х1750х16мм, 3500х1600х16мм, 3300х1600х16мм.

  

· ДСП влагостойкое, строительное, шлифованное, согласно ГОСТ 10632: 2009,
маркиП-А, класса эмиссии Е-2, размеры листа 3500х1750х16мм.

  

Предлагаемая продукция сертифицирована и соответствует стандартам Украины

  

Благодаря огромному опыту работы на рынке, а также тщательно подобранной команде
профессионалов, предприятие зарекомендовало себя как стабильный партнер, который
сотрудничает с более чем 200 компаниями Украины, которые динамично развиваются, а
также с предприятиями стран СНГ и ближнего зарубежья.

  

Производственные цеха и главный офис находятся в г. Черкассы.

  

Предприятие работает на условиях FCA - Черкассы (Incoterms 2010). Отгрузка
продукции происходит железнодорожным и автотранспортом.

  

Условия оплаты - 100% предоплата.
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На предприятии имеется складской запас.

  

ООО «БКМ-ВУД» - деревообрабатывающий комбинат, расположенный в
смт.Красноильськ Черновицкой области, которое производит фанеру клееную, шпон
лущеный, гнутоклеенная изделия, ламели (латофлексы). Вся продукция изготавливается
из высококачественного шпона из натуральной древесины (бук). Вся продукция
сертифицирована и подкреплена нормативными документами для экспорта.

  

ООО «Здоровый сон» - деревообрабатывающий комбинат, расположенный в пгт.
Берегомет Черновицкой области. В 2012 году было установлено оборудование по
производству высококачественных пеллет. Продукция експортуется в Италию,
Германию, Румынию, Бельгию.

  

  

На рынках каких стран предприятие уже осуществляет экспорт; какой продукции/услуг?

  

Молдавия, Узбекистан, Грузия, Казахстан, Таджикистан, Киргизстан, Афганистан,
Армения, Азербайджан, Ирак, Иран, Туркменистан.

  

  

Какие регионы (страны) интересуют предприятие с точки зрения экспортной
деятельности; виды продукции  услуг предприятие готово поставить на эти рынки?

  

Молдавия, Узбекистан, Грузия, Казахстан, Таджикистан, Киргизстан, Афганистан,
Армения, Азербайджан, Ирак, Иран, Туркменистан и страны Европы.
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Cherkasy Factory of Plate Materials (Cherkasy)

  

Какие инфраструктурные, инвестиционные проекты, тендеры за рубежом интересуют
предприятие с точки зрения участия в них?

  

Тендеры на закупку ДСП, фанеры клееной, ламелей (латофлексы), шпона лущеного,
паллет и гнуто-клееных изделий.
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